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Abstract:

The current study aims to identify the educational choice of working woman according to
each of the age variables, type of profession, the college. And knowing the extent to which
various factors are taken into account in choosing specializations, especially for female
students as future workers.

The study was applied to sample of 101 female employees at the Faculty of
Economics, Commercial and Management Sciences and the Faculty of Technology- M'sila
University, who were chosen randomly. The study relied on the descriptive method, the
statistical methods were limited to One-Way analysis of variance and two independent
Samples t-test.

The results of the study found the following:

- no differences in the educational choice of working woman due to the difference in the
variable age.

- no differences in the educational choice of working woman due to the difference in the
variable type of profession.

- no differences in the educational choice of working woman due to the difference in the
variable college.

Keywords: Educational choice, School choice, Working woman.

Résumé:

La présente étude vise a identifier le choix éducatif des femmes actives. Selon les
variables d'age, de type de profession et de colléege. Et savoir dans quelle mesure divers
facteurs sont pris en compte dans le choix de la spécialisation, en particulier pour les
étudiantes en tant que futurs travailleurs.

L'étude a été appliquée a un échantillon de 101 ouvieres de la Faculté des Science
Economiques, Commerciales et Gestion et de la Faculté de Technologie —Université de
M'Sila. Elles ont été choisies au hasard. L'étude s’est appuyée sur I'approche descriptive, et les
méthodes statistiques ont été limitées a une voie Anova et test T pour deux échantillons
indépendants.

Les résultats de I'étude ont révélé ce qui suit :
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-1l n'y pas de différences dans le choix d’éducatif des femmes actives selon |'age.
- Il n'y pas de différences dans le choix d’éducatif des femmes actives selon la profession.
- Il n'y pas de différences dans le choix d’éducatif des femmes qui travaillent dans les
différents colléges.
Mots clés : Le choix d’éducatif, Le choix scolaire, la femme actives.
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